
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 494 af 18. februar 2015 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra (MFU) Karsten Lauritzen (V). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Preben Bialas 

  

18. marts 2015 
J.nr. 15-0662608 

  

Skatteudvalget 2014-15
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 494
Offentligt



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Hvad kan ministeren statistisk oplyse om perioden 2004-2014, for så vidt angår, om der 

er indgået flere eller færre forlig i ansvarssager mod bestyrelsesmedlemmer i kapitalselska-

ber? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT:  

 

”SKAT har ingen statistiske oplysninger, der kan besvare spørgsmålet om omfanget af 

indgåede forlig i ansvarssager mod bestyrelsesmedlemmer i kapitalselskaber. 

 

Som det fremgår af svaret på spørgsmål 492, kan SKATs indsatsprojekter have resulteret 

i en stigning i antallet af ansvarssager. Det kan ikke udelukkes, at det har resulteret i flere 

forlig end tidligere.” 
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